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   ZÁPIS 

ze Zastupitelstva obce Újezd pod Troskami  

z 8. veřejného zasedání 

konaného dne 19. června 2024 od 17:00 hodin v budově OÚ Újezd pod Troskami. 

 

Přítomní zastupitelé:  Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav 

Matěcha, David Maryska, Tomáš Petráček 

Omluvený zastupitel: Jiří Kubišta 

Přítomní hosté:   3 občané dle prezenční listiny 

Zapisovatel:    Mgr. Kristýna Bužová 

Ověřovatelé:    Miroslav Matěcha, Ing. Romana Steinerová 

 

Bod 1. Zahájení – schválení programu, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Starosta obce p. Švihel zahájil zasedání a uvítal všechny přítomné. Konstatoval, že je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelů, a tak je jednání usnášeníschopné. Ze zasedání je pořizován 

zvukový záznam. Pan starosta pověřil zhotovením zápisu Mgr. K. Bužovou a ověřovatele 

zápisu Ing. Romanu Steinerovou a Miroslava Matěchu. Zápis z minulého zasedání byl ověřen, 

nebyla podána žádná námitka proti. 

 

Starosta obce seznámil přítomné s programem dnešního zasedání: 

1) Zahájení – schválení programu, jmenování zapisovatele a určení ověřovatelů zápisu 

2) Usnesení z 13. 3. 2024 – přečtení + prohlášení platnosti 

3) Návrh závěrečného účtu obce za rok 2023 

4) Účetní uzávěrka 2023 

5)  Přijmutí dotace z Královéhradeckého kraje – Podpora prodejny COOP v Újezdě pod 

Troskami 

6) Přijmutí dotace z Královéhradeckého kraje – Vodovod Čímyšl 

7) Zřízení věcného břemene k části pozemku p. č. 1206 

8)  Finanční dar pro Válečné muzeum 

9) Finanční dar Karolína Cingrošová-Žmolíková 

10)  Finanční dar na provoz Letního vlaku 2024 – Dětenice 

11) Výpůjční smlouva Jaro Jaroměř 

12) Členství Villata 
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13)  Přijmutí dotace na volby do Evropského parlamentu 

14) Diskuse 

15)  Závěr 

Hlasování:  

Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                                           

Zdržel: 0 

ZO schvaluje 

program 8. veřejného zasedání ZO ze dne 19. 6. 2024. 

 

Bod 2. Usnesení z 13. 3. 2024 – přečtení + prohlášení platnosti 

Usnesení z veřejného zasedání konaného dne 13. 3. 2024 přečetla Ing. Romana Steinerová.  

Hlasování:  

 Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                     

Zdržel: 0  

ZO schvaluje 

Usnesení ze 7. veřejného zasedání ZO konaného dne 13. 3. 2024. 

 

Bod 3. Návrh závěrečného účtu obce za rok 2023 

Návrh závěrečného účtu byl vyvěšen v zákonné lhůtě včetně Zprávy o kontrole z KÚ KHK. 

Nebyly proti němu podány žádné námitky ani připomínky. Ze zákona je nezbytné schválit do 

30. 6. kalendářního roku. V případě podrobných dotazů je možné se obrátit na paní účetní.  

Celkové příjmy byly 38 951 693,10 Kč, výdaje 39 630 274,18 Kč, rozdíl mezi příjmy a výdaji 

je – 678 581,08 Kč. 

Hlasování:  

 Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                     

Zdržel: 0  

ZO schvaluje 

Závěrečný účet obce za rok 2023 s vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením bez 
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výhrad. 

 

Bod 4. Účetní uzávěrka 2023 

Rozdíl mezi výnosy a náklady za loňský rok, jedná se o ušetřené peníze, které se převádí. 

Celková částka je 4 977 877,84 Kč.  

Hlasování:  

 Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                     

Zdržel: 0  

ZO schvaluje 

Účetní uzávěrku za rok 2023 a souhlasí s převodem výsledku hospodaření ve výši 4 977 877,84 

Kč z účtu 431 na účet 432. 

 

Bod 5. Přijmutí dotace z Královéhradeckého kraje – Podpora prodejny COOP v Újezdě 

pod Troskami 

Jako každý rok jsme zažádali o dotaci na provoz prodejny v Újezdě pod Troskami ve výši 

25 000 Kč. K těmto penězům přidáme 25 000 Kč z vlastních zdrojů. Celková částka 50 000 Kč 

bude převedena na bankovní účet COOPU.  

Hlasování:  

 Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                     

Zdržel: 0  

ZO schvaluje 

přijmutí účelové neinvestiční dotace od KÚ KHK na prodejnu COOP v Újezdě pod Troskami 

ve výši 25 000 Kč. 
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Bod 6. Přijmutí dotace z Královéhradeckého kraje – Vodovod Čímyšl 

Vodovod v Čímyšli se bude dělat ke konci roku 2024. Od kraje máme schválenou dotaci 

3 500 000 Kč.  

Hlasování:  

 Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                     

Zdržel: 0  

ZO schvaluje 

přijmutí dotace od KÚ KHK na vodovod v Čímyšli ve výši 3 500 000 Kč. 

 

Bod 7. Zřízení věcného břemene k části pozemku p. č. 1206 

Jedná se o pozemek v Hrdoňovicích. Pan Hain už minulý rok žádal o prodej. Obec pozemky 

v současné době neprodává. Příjezdová cesta k jeho domu není celá v jeho vlastnictví – část je 

obecní. Aby měl majitel plnohodnotný přístup k nemovitosti, zažádal o zřízení věcného 

břemene k trojúhelníku o rozměrech 4 m × 21 m × 20 m × 1,84 m.  Aby toto mohlo být 

provedeno, je třeba pozemek uvést do perfektního stavu (je tam složená hlína), veškeré náklady 

zaplatí p. Hain. 

Hlasování:  

 Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                     

Zdržel: 0  

ZO schvaluje 

zřízení věcného břemene k části pozemku p. č. 1206 o rozměrech 4 m × 21 m × 20 m × 1,84 m, 

veškeré výdaje spojené se zřízením hradí žadatel.  

 

Bod 8. Finanční dar pro Válečné muzeum 

Pan místostarosta Miroslav Matěcha přečetl žádost o dar.  

Hlasování:  

 Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                     

Zdržel: 0  
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Diskuse: 

p. Doležal – je to formou daru? 

p. Švihel – ano. 

p. Doležal – platí nějaký nájem? 

p. Švihel – ano. 

p. Doležal – nešla by částka navýšit? 

Ing. Steinerová R. – nepřispíváme sami, má více sponzorů. 

p. Matěcha – on sám nás žádá o 10 000 Kč.  

p. Švihel – výhledově je možné zauvažovat o zvýšení. 

ZO schvaluje 

finanční dar pro Válečné muzeum ve výši 10 000 Kč. 

 

Bod 9. Finanční dar Karolína Cingrošová-Žmolíková 

Koncert se bude konat u nás v kostele 30. 8. 2024, hostem bude Felix Slováček ml. 

Hlasování:  

 Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                     

Zdržel: 0  

ZO schvaluje 

finanční dar ve výši 5 000 Kč pro Karolínu Cingrošovou-Žmolíkovou. 

 

Bod 10. Finanční dar na provoz Letního vlaku 2024 - Dětenice 

Pan místostarosta Miroslav Matěcha přečetl žádost. 

Hlasování:  

 Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                     

Zdržel: 0  

ZO schvaluje 

finanční dar na provoz Letního vlaku 2024 – Dětenice ve výši 1 000 Kč. 
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Bod 11. Výpůjční smlouva Jaro Jaroměř 

Na SPEHU ochránci sekají část pozemku p. č. 55/5 + p. č. 488. Poslední smlouva byla na dobu 

určitou. Současný návrh na trvání smlouvy je do konce záři 2026. Žádné prostředky nám 

nevyplácejí, pouze se o tyto pozemky starají.  

Hlasování:  

 Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                     

Zdržel: 0  

ZO schvaluje 

Výpůjční smlouvu Jaro Jaroměř. Datum trvání je stanoven do konce září 2026. 

 

Bod 12. Členství Villata 

Od začátku vzniku spolku se mluvilo o tom, že by se obec ráda zapojila. Členský příspěvek pro 

právnické osoby je 2 000 Kč.  

S podrobnostmi o práci spolku, dalších akcích apod. seznámil přítomné Ing. Ladislav Vokřínek.  

Hlasování:  

 Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                     

Zdržel: 0  

ZO schvaluje 

členství ve spolku Villata. Zároveň souhlasí s poskytnutím členského příspěvku ve výši 2 000 

Kč. 

 

Bod 13. Přijmutí dotace na volby do Evropského parlamentu 

Dostali jsme 96 000 Kč na volby do Evropského parlamentu. Veškeré výdaje spojené s volbami 

budou hrazeny z těchto peněz, zbytek bude vrácen.  

Hlasování:  

 Pro: 6 zastupitelů  

Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav Matěcha, David Maryska, 

Tomáš Petráček 

Proti:  0                                                                                                                     

Zdržel: 0  
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ZO schvaluje 

přijmutí dotace na volby do Evropského parlamentu ve výši 96 000 Kč. 

 

Bod 14. Diskuse 

p. Matěcha – pokud jedu od Ktové, vidím krásně kostel, kde je třeba řešit poutače u silnice? 

Ing. Vokřínek – zjistím to. 

p. Doležal – je třeba zažádat silnice. Schválí žádost, sami to vyrobí, nainstalují, poté se za to 

zaplatí nějaký pronájem. 

Ing. Vokřínek – určitě se to pokusíme zařídit.  

Do budoucna bychom chtěli, aby byl kostel třeba i přes léto přístupný.  

p. Doležal – do budoucna by bylo dobré, pokud se v obci bude něco dít, zasáhne to občany, 

kteří tu poskytují nějaké služby, aby byli k jednání přizváni.  

p. Švihel – jedná se o uzavírku silnice? 

p. Doležal – ano. Nic nám nebylo oznámeno. 

p. Švihel – já nemám k tomuto žádné oficiální informace. Víme, že je třeba tu silnici řešit, ale 

nemám přesná data. 

p. Doležal – do budoucna by bylo dobré, pokud se bude něco takového dít, aby se o tom dalo 

jednat.  

p. Švihel – můžeme se o to pokusit. Nestihl jsem se domluvit ani se Sklopískem Střeleč. Žádné 

oficiální informace nevím. V dalších letech se nic takového dělat nebude. Řešil jsem to i se 

Stavokou včera, protože já opravdu nemohu vyhlásit oficiálně, že bude silnice uzavřená, pokud 

nevím jasně kdy. Silnice nebude celá uzavřená. Až se bude dělat asfalt, nebude to průjezdné 

max. 3 dny. 

p. Doležal – VOS jedná samostatně? Když se pracovalo v uličce, zjistili, že vodovod není 

v dobrém stavu? 

p. Švihel – mluvili jsme o tom i tady na veřejném zasedání. Žádal jsem je, aby úpravy provedli 

v souběhu s děláním kanalizace.  

p. Doležal – sekání v obci? Je nějaká smlouva? Bylo by dobré je kontrolovat. Zdá se mi, že to 

nefunguje. Někde je něco posekáno, někde ne.  

p. Švihel – nikdo si nestěžoval, všichni jsou s prací spokojení.  

Ing. Vokřínek – potřebovali bychom vědět, co mají dělat. Ptal jsem se, zda mají sekat příkopy 

od nás dál. Já to rád posekám, ale vadilo by mi, kdyby si to fakturovali, ale nesekali.  

p. Švihel – proberu to s nimi. 
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Zasedání ZO začalo dne 19. 6. 2024 v 17:00 hodin a skončilo v 17:40 hodin. 

Ze zasedání byl pořízen zápis, který byl zveřejněn na internetových stránkách obce a současně 

i zvukový záznam, který je k dispozici pro občany na OÚ v Újezdě pod Troskami. 

 

Jan Švihel – starosta obce  

 

 

………………………………………       

 

 

Ověřili: 

 

 

…………………………………………….   …………………………………… 

Ing. Romana Steinerová – místostarostka   Miroslav Matěcha – místostarosta 

            

       

Zapsal: Mgr. Kristýna Bužová – zapisovatelka  

 

 

 

………………………………………   

 

V Újezdě pod Troskami dne 21. 6. 2024 

 


